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של מליאת המועצה האזורית גוש   6 מספר דיון מישיבה מן המניין)תקציר החלטות(  פרוטוקול 

 (  4202/70/28) ד תשפ" תמוזב  בכ"',  אביום  םשהתקיי 4202עציון לשנת 

 נוכחים: 

 :חברים  

  ןכפר עציו  – דוד אבטה   ראש המועצה - ירון רוזנטל    

, סגן ראש המועצה אלון שבות – דני שחור     ראש צורים  –שמעון וייס    

 מגדל עוז -וייל ואברהם 

 מיצד –אלחנן פרומר 

 כרמי צור – אלי קלופמן

   אלון שבות  – שרה סונא

 נווה דניאל –גד כהנא 

 איבי הנחל – דביר דותן

  

  אלון שבות  –אפי ריפקין 

 משקיף, שדה בועז  – חגי חסיד

 קידר  –רוני איטח

 אלעזר  –צחק גרינוולד י

   כפר אלדד -עידן בן שמעון 

 הר גילה – ליאת אסייג

                                

 

 מנכ"ל המועצה  –אורי חבר     סגל: 

 גזבר המועצה  –שלו קיים      

 יועמ"ש  –עו"ד עקיבא סילבצקי      

 מבקר המועצה  –דוד שטרק   

 

 תקוע  –שרון אבני  נעדרים:

 )מילואים(   נווה דניאל –פיני סיון 

       אלעזר -מתן יחזקאלי 

 נוקדים  –עדי סמואל 

       תקוע –יצחק פריד 

 , סגן ראש המועצהתקוע –משה ברניקר 

 קידר דרוםקיפה, שמ –קרן נפתלי 

 פני קדם –מלאכי זמיר 

 

 על סדר היום:

 5-24אישור פרוטוקול מליאה  .1

 דוד שטרק, מבקר המועצה  –היכרות  .2

 קב"ט המועצה  –נדב צחר  –היכרות  .3

 אבי אלון, מנהל אגף חינוך –סיכום שנת הלימודים והערכות לפתיחת שנה"ל תשפ"ה  .4

 תב"רים .5

 הצגת דו"חות כספיים חכ"ל גוש עציון .6

 אישור תבחינים להקצאות מבנים  .7

 ים עדכוני ראש מועצה ונושאים שונ .8
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 5-24אישור פרוטוקול מליאה  .1

 מאשרים את פרוטוקול הישיבה הקודמת

 החלטה: 

 5-24פרוטוקול מליאה אישור 

 פה אחד  -מאושר 

 

 דוד שטרק, מבקר המועצה   –היכרות  .2

 מבקר המועצה הציג את עצמו וסקר איך הוא רואה את פעילות הביקורת ברשות.

 

 קב"ט המועצה  –נדב צחר   –היכרות  .3

 ט הר חברון. תושב אלעזר.  "קבהיה נדב מציג את עצמו. 

 בפרוייקטים קיימים. לומד את השטח. כהממשינדב ציין כי המועצה 

 גד: מה הממשקים עם הרבשצים ? 

 נדב: בסבב למידה איתם. עובר ישוב ישוב. ממשק יומיומי.

 גד: אתה הבוס שלהם ? 

נדב: לא. הגורם המנחה הוא צה"ל. הוא נותן כתב מינוי. הזרוע המבצעת של התקציבים זו 

 רבש"צים.  המועצה. אני גורם מקצועי. אני גם מפקד קורסי 

 שמעון וייס: כיתות כוננות ? 

 נדב: של הצבא. יש תקציבי אחזקה למרכיבי ביטחון. זה באחריות מועצה.

 שמעון: הכוונה של תקציבי הביטחון ?

 נדב: נבנה ביחד עם הצבא ולפעמים גם עם פקע"ר.  

 אלחנן: איך קובעים סדרי עדיפויות ? 

 ז. "התקציב שנמצא בפקמ עדוף נקבע בתיאום עם קצין הגמר למולינדב: הת

 חשוב תכנון נכון כדי לתת מענה שלם ורחב. 

 פניתי ליו"ר ועדים בבקשה להציף פערים. עם כניסתי לתפקיד, ירון: 

  

 חינוך  ףאבי אלון, מנהל אג  –סיכום שנת הלימודים והערכות לפתיחת שנה"ל תשפ"ה  .4

 ".נשען על עבר ומצמיח עתידהווה "שנים.   7אבי אלון מציג את עצמו. מנהל אגף חינוך 

אחד המאפיינים . ואת החינוך המיוחד עד גיל י"ב 0סוקר את נתוני מערכת החינוך מגיל 

 . אנחנו נותנים שירות חינוכי להורים. הקיים הבולטים שלנו הוא המגוון

שמירה על רצף חינוכי במהלך המעבר בין המסגרות השונות. וכן  רואים חשיבות רבה ב

 החינוכי בין המסגרות הפורמליות והלוא פורמליות.  ףשמירה על הרצ ב

ומורשת  חדשנות פדגוגית, צמצום פעריםשלושה מרכיבים מרכזיים שאנחנו עובדים לפיהם: 

 גוש עציון. 

בית  האנחנו רוצים לקדם את העבודה עם ועדי הורים בשנה הבאה תוכנית חוסן.  בנוסף יש 

 ספריים ועם ועד הורים רשותי. 
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 תב"רים  .5

 גזבר המועצה סוקר את התב"רים.

 שארשהיישובים ששייכים לעוטף יקבלו את מה שמקבלים  קשה כדי ירון: אנחנו עובדים

 היישובים בגוש. 

 החלטה: 

 אישור התב"רים, כפי שהוצגו ע"י גזבר המועצה 

 פה אחד  -מאושר 

 

 הצגת דו"חות כספיים חכ"ל גוש עציון  .6

 החברה.  הראל טובי מציג את עצמו ואת יעדי

 דן: האם החברה מיועדת לייצר רווח ?יע

הראל: לתת שירות מיטבי לציבור. להישאר מאוזנת ואפילו ריווחית. הרווחים חוזרים  

 לציבור.

 דני: לייצר חיסכון. 

מנת לבצע בצורה יעילה פרוייקטים שאנחנו כמועצה  יהיה עלירון: הרבה מהפעילות 

 מהפעילות תהיה ריווחית והרווחים יחזרו לציבור.בצורה פחות יעילה. חלק  מבצעים

 נקיים דיון בפעילות החכ"ל בישיבת המליאה הבאה. 

עובדים   2בחברה מועסקים  מציג את נתוני הדוחות הכספיים. מהלאח אבישי "רו

 בהעסקה ישירה. שאר הפונקציות במיקור חוץ.

 

 אישור תבחינים להקצאות מבנים  .7

ירות מקצועי להורים לפי תפיסתם החינוכית. במעלה אבי אלון: עמדה מקצועית לתת ש

עמוס יש הורים שאין לילדים שלהם מענה בתוך הישוב. מדובר על תלמידים רבים. 

 יש לנו שני גני מוכשר שאנחנו צריכים לתת להם פתרון.  אנחנו מחוייבים במענה.

משפחות שצורכות חינוך ביידיש. יש עוד   40. משפחות 172 אריה: במעלה עמוס יש

 יש פתרון.  30 – ל רק ילדים. מתוכן  148  –משפחות שזקוקות למעון יום 

 גד: האם היה שיח עם הישוב ?

 ירון: אנחנו עושים הכל כדי לקדם את בניית המעון שכבר החלה ונעצרה בשל המלחמה.

יחד עם זה המלצת היישוב.  דאי שאנו שואפים לפעול מתוך הרמוניה עם עמדתובואורי: 

 זה עניין מקצועי.  אגף חינוך היא לתת מענה לילדים בגילאי חינוך חובה.

 המועצה פועלת בניגוד מוחלט לעמדה קודמת שלה בנושא, בתשובתה לבית אריה:    

 , בה הצהירה כי החלטה בנוגע לענייני חינוך בישוב,  22/11/23המשפט מתאריך    

 בהתייעצות עם הועד המקומי, דינה להתבטל.שהתקבלה שלא    

. שם דובר על חובת היוועצות  של משרד החינוך ברשות חינוך זה לא מדוייקעקיבא: 

מקומית, ובכל מקרה, המדינה אמרה שחובת ההיוועצות היא כלפי המועצה דווקא. 

בישוב, ומדובר במחלוקת בין המתנגדים לחסידי ביאלא שלא  קיימת בעיה אמיתית

עמדתו של  . וירון נרתם לנושא ומחפש מגשר קשורה דווקא לשאלת מוסדות החינוך, 

. יש לנו ילדים  במחלוקת ילדים לא יכול להיות קלף מיקוחראש המועצה היא שחינוך 
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הועד   מוסדר. יש גם עתירות לבית המשפט בנושא. מבנה שגרים בישוב ולא מתחנכים ב

שיון( של גן הילדות בשל המבנה בו הם פועלים,  יהמקומי עתר לשלול את הסמל )הר

   לא בית מגורים. שהוא לא מבנה של המועצה, א

 ו גד: מבקש לוודא שהיישוב היא חלק מהתהליך ומשתפים אות

 .תירון: ניפגש בשבוע הקרוב עם הוועד וננסה למצוא פתרונו 

 החלטה: 

 אישור המלצת ועדת הקצאות לתבחינים להקצאת מבנים במעלה עמוס 

 מאושר    

   (, שמעון אלי, שרהדוד, אברהם, גד, עידן, ירון, יצחק ג, דני, אפי,  ) 11 –בעד 

 )אריה( 1 –נגד 

 ( רוני, דביר, ליאת, אלחנן) – 4 –נמנע 

 

 עדכוני כוח אדם ושכר  .8

 עדכוני כוח אדם ושכר  –ירון: מבקש להעלות נושא שלא היה בסדר היום 

 החלטה:  

 אישור העלאת נושא כוח אדם ושכר לדיון במליאה 

 פה אחד  –מאושר 

  משכר המנכ"ל 95%-85%השכר טווח  -מרדכי וידל  -אישור גזבר 

 החלטה: 

 משכר מנכ"ל  95%-85% הנכנס, מרדכי וידל, אישור שכר לגזבר המועצה

 פה אחד  –מאושר 

 החלטה: 

 משכר מנכ"ל  45%-35% ,ידידיה שלזינגר  – אישור עוזר

 פה אחד  -מאושר 

 עדכוני ראש מועצה ונושאים שונים  .9

 בוועדת הנחותירון: מבקש לאשר את אלחנן פרומר כחבר נוסף 

 החלטה: 

 אישור אלחנן פרומר כחבר בוועדת הנחות 

 פה אחד  –מאושר 

 יצחק גרינוולד מבקש להעלות את נושא פינוי הזבל והפחים החדשים.      

   יתקיים דיון בנושא בישיבת המליאה הבאה.     

 

 21:00:  בשעה הישיבה ננעלה

 לשכת ראש המועצההפרוטוקול נרשם ע"י : מורית ינון, מנהלת 

 ____________ 

 ירון רוזנטל

 ראש המועצה
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 : 1נספח 

 https://did.li/MBIaa - רשימת התבר"ים 

 

https://did.li/MBIaa

